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Zápisnica 

zo zasadnutia Predsedníctva RR SZCH, ktoré sa konalo dňa 11. 2. 2023 v Bratislave 

 

Prítomní: 8 (viď prezenčná listina) 

Ospravedlnení: 4 

 

Program: 

1/    Otvorenie – Ing. Henžel  

2/    Schválenie overovateľov , určenie zapisovateľa  

3/    Schválenie programu 

4/    Kontrola uznesení  

5/    Zhodnotenie a vyúčtovanie XXV. CVZ – Ing. Henžel,  Mgr. Babjaková 

6/    Predloženie čerpania rozpočtu  jednotlivých odborných komisíí za rok  2022  – Mgr. Babjaková  

7/    Rôzne  

8/    Diskusia 

9/    Uznesenia 

10/   Záver – Ing. Henžel 

 

K bodu 1. – Otvorenie 

Zasadnutie otvoril a prítomných privítal predseda RR SZCH Ing. Štefan Henžel 

 

K bodu 2. – Schválenie overovateľov, určenie zapisovateľa 

Za overovateľov Zápisnice boli jednohlasne schválení: p. J. Špaňúr, p. R. Čierťaský, za zapisovateľku 

bola určená p. J. Zboniaková 

 

K bodu 3. – Schválenie programu 

Predložený Program bol schválený 
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K bodu 4. – Kontrola uznesení 

Kontrolu uznesení predniesla Mgr. G. Babjaková: všetky uznesenia boli splnené, Stanovy boli zaslané 

na Ministerstvo vnútra SR,  dňom 7. 11. 2022 boli MV SR schválené. 

Ing. Št. Henžel:  

- vyjadril svoj názor, že by mal niekto niesť zodpovednosť za formálne chyby, Stanovy nie sú 

v súlade prijatých zmien na Zjazde. Stanovy, resp. zmeny je treba v budúcnosti prepracovávať 

v skoršom termíne a priebežne. Dňa 22. 4. 2023 bude zvolané zasadnutie RR SZCH v Banskej 

Bystrici , kde sa zvolí aj Komisia pre prípravu Stanov 

- nová web. stránka sa prerába. Komisie si budú zadávať informácie samé, sekretariát 

všeobecné informácie (možnosť vo všetkých formátoch) 

 

K bodu 5. – Zhodnotenie a vyúčtovanie XXV. CVZ 

Ing. Št. Henžel skonštatoval, že po 2 rokoch nekonania sa CVZ, výstava bola pripravená na veľmi 

dobrej úrovni. Navrhol znížiť zamestnanosť výkonných ľudí  na XXVI. CVZ, navrhuje, aby zástupcovia 

ÚOK Králikov, holubov a hydiny boli v budúcnosti spoluúčinní na rokovaniach s Výstavným výborom 

vopred (stavanie klietok a ich rozmiestnenie, počet garantov, umiestnenie zvierat...) , zasadnutie by sa 

malo uskutočniť do 6/2023. Predseda predpokladá, že výstava po rokovaniach bude úspornejšia 

oproti minulým rokom. 

Mgr. G. Babjaková: strata z uskutočnenia XXV. CVZ bola 6 074,17 €, k čomu Ing. Št. Henžel 

skonštatoval, že táto strata je „pozitívna“, nakoľko dotácia bola krátená o polovicu, ako bolo 

požiadané. Bez aj tejto skrátenej dotácie by bola  strata bola okolo 28 tis. € (Informácia o pridelenej 

výške dotácii bola zaslaná 10 dní pred výstavou, čo sa nedalo už riešiť). Je nutné písať žiadosti 

o dotácie min. 2 mesiace vopred pred výstavou. 

Špaňúr: je dôležité sčítanie chovateľov SZCH, nakoľko sa nedá zistiť, či vystavovateľ má uhradené 

členské poplatky.  

Ing. Henžel: 

- navrhuje spraviť  „transformáciu“ zväzu. Predseda komunikuje ohľadom elektronickej 

evidencie chovateľov SZCH s komisármi, aby bola aktualizovaná členská základňa. Takisto 

skonštatoval, že je nutné, aby sa dielčie skupinky zoskupili do väčšieho celku – nutné urobiť 

organizačnú reformu SZCH. 

- do 6/2023 plánuje  zasadnutie s AX úspešnejším a ekonomickejším postupom pre SZCH. 

 

K bodu 6. – Predloženie čerpania rozpočtu jednotlivých odb. komisií za rok 2022 

Mgr. G. Babjaková predložila výsledovky za jednotlivé odborné komisie analyticky dokladovo. 

Neprečerpané financie za odbornosti neprechádzajú do ďalšieho roka, do vopred schváleného 

rozpočtu komisií 

Prítomní odporučili p. tajomníčke priebežne  informovať jednotlivé ÚOK o čerpaní schváleného 

rozpočtu, hlavne pri prečerpaní nákladov za ÚOK raz za kvartál. 

P. tajomníčka zároveň predložila rozdiely v mesačných zálohových predpisoch energií  (plyn, elektrická 

energia) za rok 2022 a na rok 2023 za nehnuteľnosti SZCH 
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K bodu 7. – Rôzne 

Ing. Št. Henžel:  

- cena doobjednávky plastových obrúčok na r. 2024 bude: 0,50 €/ks  

- predseda predniesol návrh distribúcie obrúčok na r. 2024, aby bola na XXVI. CVZ (ušetrenie 

nákladov za distribúciu). Obrúčky na exotické zvieratá na r. 2024 – zatiaľ nemáme potvrdené 

ceny od doterajšieho dodávateľa. Rokuje sa s dodávateľmi z DE, UA, SK, CZ, kde musia 

prezentovať a deklarovať aj kvalitu obrúčok. P. M. Kozej: plastové vzorky z DE sa nezhodujú 

kvalitne podľa dodaných vzoriek obrúčok (COM v rámci EE). S obrúčkami COM  EE nemá 

problémy, probémy má  COM s obrúčkami EE (iná farba). Objednávky obrúčok  CITEZ sú 

objednávané v Banskej Bystrici odb. životného prostredia. Ing. Henžel: bude porovnaná cena 

aj kvalita medzi dodávateľmi CZ a SK (p. M. Kozej informácie o možnom náraste cien kovových 

obrúčok berie na vedomie). 

- predseda informoval ohľadom stavu nehnuteľností SZCH. Je nutné reálne zhodnotiť  

nehnuteľný majetok SZCH (využívanie, aj práce, ktoré sú nutné vykonať a vynaloženie 

nákladov dané do ich údržby) 

- burzy AX: podpísaná zmluva do roku 2026, prebehli rokovania ohľadom ceny: zvýšenie príjmu 

zo vstupného  o 1 % pre SZCH, bola prevzatá zodpovednosť SZCH: je  zazmluvnená p. MVDR. 

Leila Kichi, PhD., ktorá pre SZCH bude vykonávať veterinárny dohľad na burzy za 50,- €/burzu 

s tým, že AX odpadol ďalší problém so zabezpečením veterinárneho dohľadu. Bolo navrhnuté, 

aby na burzu  mohol byť prizvaný zástupca zväzu  SZCH, ktorý by bol ochotný robiť v 

rámci svojho voľného času  dohľad nad burzou, meno zástupcu bude predsedom SZCH 

Agrokomplexu oznámené vopred, aby boli vybavené všetky formality zo strany SZCH . 

Navrhnutý zastupovaním bol p. J. Špaňúr v prípade neprítomnosti predsedu SZCH.  Príjem pre 

SZCH za burzy za posledné 2 roky bol v mínuse oproti predpokladanému príjmu – nekonanie 

sa búrz pre karanténne opatrenia – sa znížil o polovicu predpokladaného príjmu. 

- Králičí hop: vzniknuté osobné konflikty  v Komisii Králičieho hopu, informácie evidované na P 

RR SZCH:  situáciu je nutné riešiť predsedom ÚOK Králiky s predsedom Komisie Králičieho 

hopu, s členmi KH aj s predsedom SCZH 

- 30. ročný spor „Pyšný“ (Banská Bystrica): predseda zabezpečil overené kópie všetkých zmlúv, 

ktoré boli podpísané na dobu určitú (v r. 1994 na  8 rokov, potom na 10 rokov, zmluvy neboli 

použité na súdoch). Žiadajú 150 tis. € + vstup na pozemok. V spore sa naďalej robia právne 

kroky a dokladovania, riešením  bol prítomnými poverený predseda SZCH v spolupráci 

s právničkou.  

- Zo strany SZCH boli vykonané sanačné práce na budove v Banskej Bystrici, aby sa mohli 

prenajímať ďalšie miestnosti .  

-  

- RNDr. Szabó: v r. 2021 objednal 50 ks podlážok (podesty) pod klietky bez oficiálnej objednávky 

do výstavného fundusu SZCH. Dodaných bolo 17 ks, faktúra však bola uhradená v plnej výške 

2.295,92 €  firme JURMAR, bývalý predseda SZCH bol telefonicky vyzvaný k vyjadreniu sa 

k uvedenému, avšak do 11. 2. 2023 tak neučinil. Dodávateľská firma taktiež nekomunikuje. P 

RR SZCH preto jednohlasne schvaľuje o zaslanie písomnej výzvy s doručenkou do „vlastných 

rúk“ s termínom zaslania odpovedi RNDr. J. Szabovi ohľadom dodávky a zdokladovania 

prevzatia podlážok (podiest), ako aj miesta ich uskladnenia. Spätná písomná väzba odozvy 

bývalého predsedu  by mala byť do konca 3/2023, a bude predložená na zasadnutí RR SZCH.  

- navrhol termín zasadnutí oblastí v iných termínoch, ktoré boli udávané v obežníkoch doteraz 
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- prítomní prijali informáciu o elektronickom sčítaní členov SZCH, reálne by mal by výsledok 

sčítania predložený na zasadnutí RR SZCH 

- zmena vo vydávaní čl. preukazov: návrh: budú sa vydávať iba v laminátovej forme (nie 

v papierovej a nebudú sa zakupovať členské známky, čím bude úspora nákladov od roku 2024) 

- poďakoval sa predsedovi ÚOK Aqua p. R. Malcherovi (aj p. Stierankovi) za perfektne 

a profesionálne pripravenú akciu – Európska výstava on-line, ktorá sa uskutoční  v marci 2023.  

ÚOK Aqua je najefektívnejšia z tých „menších“ zložiek SZCH  

Zároveň odporučil, aby sa  ÚOK taktiež zlúčila s ostatnými zložkami SZCH v rámci komisie  

Aqua (sú rozdelení na 3 podskupiny) 

 

p. M. Sládek: sa informoval ohľadom Európskej výstavy, že sa jej asi vzdali  

               Ing. Henžel: konajú sa rokovania, členovia P RR budú informovaní ešte pred zasadnutím RR 

SZCH : ČSCH má záujem uskutočniť Európsku výstavu v Lysej,  čo bolo zavrhnuté, lebo musí 

byť komplexná výstava, Moravská časť z usporiadania nemajú vaľnú väčšinu, preto z toho 

vycúvala. Predseda SZCH má záujem o uskutočnenie Európskej výstavy na Slovensku, ale až 

v období  rokov 2025 alebo 2026: je to veľká výstava, ktorá sa nedá uskutočniť za rok, nikto 

nevie, čo bude za rok,  sú s tým spájané rôzne rokovania a vybavovania, prijatia predložených  

podmienok SZCH Európskym zväzom (vzdanie sa platenia za zvieratá/1 €/vystavovaný kus, 

ktorý sa musí zaplatiť za prihlásené zvieratá EZ), záštita z Ministerstva pôdohospodárstva 

a rozvoja vidieka SR,  získanie dotácie (či a v akej výške bude poskytnutá)... 

               Nikto nevie, aké vzniknú nové zákony (vyhlásenia)  pri vývoze – dovoze zvierat (karanténa 

zvierat, presun zvierat..) Ing. Henžel navrhol, že ak by sa na Slovensku nedala uskutočniť 

Európska výstava: v rámci V 4 uskutočniť väčšiu výstavu. 

- Európske školenie králikov:  ubytovanie je vyzálohované (hotel Rozálka, Pezinok) , boli zaslané 

prihlášky, EŠ Kr je zo strany ÚOK Kr pripravené, bola by vhodná účasť  štatutára SZCH. Bude 

sa, samozrejme, informovať ohľadom usporiadania Európskej výstavy u účastníkov školenia 

a bude P RR SZCH o tom informovať. 

- navrhol vykonávanie zasadnutia P RR SZCH cez týždeň v priebehu dňa v poobedňajších 

hodinách (nie v sobotu) bez úhrady cestovných nákladov.  

- pre zasadnutia  P RR SZCH, RR SZCH, zasadnutia komisií,  bolo navrhnuté nové nastavenie 

systému na hradenie cestovných nákladov: cestovné  náklady by znášala vysielajúca 

organizácia. K uvedenému vzišla diskusia (nesúhlas s preplácaním cest. nákladov v doterajšom 

systéme – Ing. Henžel, nesúhlas s nepreplácaním cestovných nákladov v doterajšom systém – 

p. J. Špaňúr) 

- Výstava králikov  v Nemecku: podal info o cenách pri úhrade poplatkov za prihlásené zvieratá, 

poplatok bol bez vstupného, v cene len katalóg, prihlasovanie je už len elektronicky, 1 partia 

postaví klietky a haly,  zaklietkovanie si chovatelia robia sami, 2. platená partia – dajú vodu, 

nakŕmia, zviera prinesú posudzovateľovi, nakŕmia, na 2. deň nakŕmia, upracú, dajú vodu – 

v Nemecku neexistuje jeden garant a to sa jedná o veľké haly, v ktorých je 20 – 30 tisíc 

králikov. Pri vychádzaní z haly sú prísne kontroly. 

 

Mgr. G. Babjaková:  Návrh služ. zahraničných ciest:  

p. Žuffa – Európske zasadnutie Komisie pre chovy štandardnej komisie Hy 17. – 19. 3. 2023 Nemecko   

- p. J. Špaňúr: nesúhlasil s úhradou, keďže sa nejedná o školenie posudzovateľov, nech náklady 

uhradí Európsky zväz 

- Po diskusii bola zahr. cesta schválená  
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Ing. Št. Henžel: návrhy na vyznamenania 

Všetky predložené Návrhy na vyznamenania boli schválené 

 

 

K bodu 8. - Diskusia 

Ing. Henžel: treba vypratať sklady v Ivanke pri Nitre – uschovanie klietok, voliér – pre exotické vtáctvo, 

materiál, ktorý sa nepoužíval aj 10 rokov. 6 klietok pre exotické vtáctvo bude ponúknuté na odpredaj 

pre chovateľov SZCH za výrobnú cenu (nie sú vhodné na prepravu na výstavy), je nutné urobiť 

inventarizáciu materiálu 

Ing. Henžel: všetci zástupcovia P RR SCZH a RR SZCH  obdržali  voľné vstupenky na CVZ XXV.  

Diskusia prebiehala v rámci celého zasadnutia P RR SZCH (viď vyššie uvádzané). 

 

K bodu 9. – Uznesenia 

Uznesenia P RR SZCH: 

P RR SZCH schválilo: 

1/2/2023  schvaľuje za overovateľov zápisnice p. J. Špaňúra a p. R. Čierťaského 

2/2/2023  schvaľuje návrh predloženého Programu 

3/2/2023  schvaľuje navrhnutý termín zasadnutia RR SZCH na 22. 4. 2023 v Banskej Bystrici 

4/2/2023  schvaľuje zaslanie výzvy RNDr. J. Szabovi ohľadom dodávky podlážok 

                   Z: Mgr. G. Babjaková, Ing. Št. Henžel 

5/2/2023  schvaľuje navrhnutý termín zasadnutia RR SZCH na 22. 4. 2023 v Banskej Bystrici 

6/2/2023  schvaľuje predložené návrhy na vyznamenania 

7/2/2023  schvaľuje návrh nastaviť systém preplácania cestovných nákladov z vysielajúcej organizácie 

8/2/2023  schvaľuje zahraničnú cestu na Európske zasadnutie štandardnej komisie p. Žuffovi (ÚOK 

hydina) 

  

 P RR SZCH  poverilo:  

9/2/2023  Ing. Št. Henžela riešením problému v spore „Pyšný“ 

10/2/2023 Ing. Št. Henžela delegovaním zástupcu SZCH na zúčastnení sa dohľadu  na burze v AX. 

Navrhnutým, v prípade neprítomnosti Ing. Št. Henžela, bol poverený p. J. Špaňúr 
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P RR SZCH  berie na vedomie: 

11/2/2023  kontrolu uznesení 

 

12/2/2023  zhodnotenie a vyúčtovanie XXV. CVZ 

13/2/2023  čerpanie rozpočtu jednotlivých odborných komisií za rok 2022 

14/2/2023  informáciu ohľadom  elektronického sčítania  členov SZCH 

15/2/2023  informáciu ohľadom navrhnutého zníženia počtu výkonných ľudí na CVZ    

16/2/2023  návrh na zasielanie členských preukazov v laminátovej forme 

17/2/2023  návrh zmeny termínov zasadnutí oblastí 

18/2/2023  vo veci čerpania rozpočtu: nevyčerpané financie neprechádzajú do ďalšieho roku 

19/2/2023  informáciu o pokračovaní spolupráce SZCH s Agrokomplexom Nitra 

20/2/2023  informáciu vo veci získavania dotácií  

21/2/2023  informáciu ohľadom nehnuteľností SZCH 

22/2/2023  informáciu ohľadom riešenia uskladnenia majetku v Ivanke pri Nitre 

23/2/2023  informáciu ohľadom zvýšenia sa nákladov za obrúčky za rok 2023, ako aj na rok 2024 

24/2/2023  informáciu o pripravovanej akcii ÚOK Aqua – on line 

25/2/2023  informácie ohľadom Európskej výstavy zvierat 

 

P RR SCZH ukladá: 

26/2/2023  vo veci sporu v Komisii Králičí hop vyvolať zasadnutie               Z:  p. M. Sládek 

27/2/2023  p. tajomníčke kvartálne informovať o čerpaní, hlavne o  prečerpaní rozpočtu jednotlivé 

ÚOK 

 

 

P RR SZCH odporúča: 

28/2/2023  ÚOK  Aqua, ako aj ostatným,  zlúčenie sa v rámci komisií               

 

P RR SZCH určilo: 

29/2/2023  za zapisovateľa zápisnice p. J. Zboniakovú 
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K bodu 10. – Záver 

Zasadnutie P RR SZCH ukončil predseda RR SZCH Ing. Henžel a prítomným sa poďakoval za prítomnosť 

a diskusiu 

 

 

V Bratislave, dňa 11. 2. 2023 

 

..........................................                                                                     .......................................... 

      Ing. Štefan Henžel                                                                                Mgr. Gabriela Babjaková 

     predseda RR SZCH                                                                                  tajomníčka RR SZCH 

 

 

Zapísala: J. Zboniaková 

 

 

Overovatelia:          p. J. Špaňúr                                                              .......................................... 

 

                                  p. R. Čierťaský                                                         .......................................... 

 

 

Zaslané na overenie dňa 24. 2. 2023   

 

 

 

 


